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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az önök sportpolitikájában már a műkorcsolya is a 
verőlegények terepe lett? Mi folyik itt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  telex.hu  portálon  megjelent  „Balhé  a  műkorcsolyában:  gyanús  alakok  miatt  kihívták  a
rendőrséget egy edzésre„ című cikk szerint „2023. április 23-án reggel a Vasas Káposztásmegyeri
Jégcsarnokában a  Jégördög SE egyik  edzője  7 óra  körül  kihívta  a  rendőrséget,  miután  idegen,
félelmet keltő alakokat láttak a jégpálya körül. A helyszíni beszámolók szerint hárman vagy négyen
lehettek, a gyerekek megrémültek, az egyikük sírva fakadt. Már hétfő délután is ott voltak oda nem
illő  elemek,  ezt  a  Jégördög  SE vezetőedzőjétől,  Galambos  Ritától  tudtuk  meg,  aki  már  ekkor
értesítette a szövetséget a látogatókról. Galambos hétfőn nem találkozott velük, de szerda reggel
igen, amikor odaért az edzésére. Odament hozzájuk, és megkérdezte, hogy őt keresik-e. Később
pedig az Újpesti Rendőrkapitányságon feljelentést tett az ügyben, megfélemlítés miatt.  A férfiak
közül csak az egyik volt szülő, aki a lányát nézte, a többiek nem”:

„A közvetlen előzmény: a Magyar Országos Korcsolyázók Szövetsége (MOKSZ) kedden délután
fegyelmi tárgyalásra rendelte be Galambost. Azért szerették volna meghallgatni őt, mert a szövetség
bejelentést kapott, ami szerint verbális összetűzés alakult ki közte és a szülők közt.

„Nagyon örülök, hogy szeretnének minden ügyet kivizsgálni, de azt nagyon furcsállom, hogy velem
kezdik, és nem azokkal, akik Sebestyén Júlia miatt  már hónapokkal korábban panaszt tettek” –
mondta Galambos, arra utalva, hogy márciusban több szülő gyermekbántalmazást sejtető levéllel
fordult a szövetséghez Sebestyén Júlia Európa-bajnok pedagógiai módszerei miatt.  „Ezekben az
esetekben  a  gyerekek  fizikai  bántalmazásra,  evészavarra,  fenyegetésre,  pánikbetegségre,
megfélemlítésre  panaszkodtak,  pszichológus  kellett,  hogy  foglalkozzon  velük.  Saját  szememmel
láttam, hogy valakinek önmagát kellett pofoznia büntetésből. Valamennyi esetben közös szál, hogy



ezek a versenyzők Sebestyénhez kötődnek. Ezeket a bejelentéseket valamiért félretették, elmaradtak
a szembesítések” – mondta feldúltan Galambos, aki a látogatástól sokkos állapotba került. Szerda
reggel heves szóváltásba keveredett  Sebestyénnel,  mielőtt  a rendőrségre ment volna, a kialakult
helyzetért őt okolta. Azt is állította, Sebestyén az arcába nevetett, miután a nagydarab férfiakkal
beszélgetett.”

 

Az  MTI-n  megjelent  „Felbontották  Vardanjan  Gurgen  műkorcsolya  ágazati  sportigazgatói
megbízását”  című  hír  arról  számol  be  hogy  a  Magyar  Korcsolyázók  Országos  Szövetsége
(MOKSZ)  közös  megegyezéssel  felbontotta  Vardanjan  Gurgen,  a  műkorcsolya  szakág
sportigazgatójának megbízását:

„A MOKSZ  csütörtök  reggeli  közleménye  szerint  az  elnökség  szerda  este  szezonértékelő  ülést
tartott, amely után megszüntette Vardanjan szerződését. A tájékoztatásból kiderül, hogy a vezető
személyéről az elnökség a közeljövőben dönt.

Az  elnökségi  ülésen  döntés  született  a  gyorskorcsolya  ágazat  vezetőjéről  is,  mivel  az  eddigi
igazgató,  Telegdi Attila januárban kezdeményezte távozását. A testület  az igazgatói feladatokkal
Bánhidi Ákost, a rövidpályás gyorskorcsolya-válogatott eddigi szakmai vezetőjét bízta meg.”

 

Kérdezem Önt:

Az önök sportpolitikájában már a műkorcsolya is a verőlegények terepe lett? Mi folyik itt?

 

Budapest, 2023. május 7.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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